
Treść interpelacji nr 8/20 radnego Krzysztofa Strzałkowskiego   

w sprawie drogi wojewódzkiej nr 631 

W związku z bardzo dużymi utrudnieniami w ruchu na DW 631 w najbliższej okolicy węzła 
Zielonka na DK S8, zwracamy się z prośbą o wyjaśnienie, jakie działania zostały podjęte 
przez MZDW w celu poprawy warunków ruchu. W chwili obecnej warunki ruchu są 
katastrofalne.  
DW 631 w okolicy węzła Zielonka jest zakorkowana niemal całą dobę, co generuje paraliż 
komunikacyjny dla tysięcy użytkowników drogi. 
 

1. Na jakim etapie jest aktualnie wykonanie dokumentacji projektowej na DW 631  
na odcinku   od skrzyżowania z ul. Marecką do węzła na S8? 

2. Na kiedy planowane jest zakończenie procesu projektowego i uzyskanie decyzji 
ZRID? 

3. Czy proces projektowy napotkał na problemy mogące przedłużyć projektowanie? 
4. Jakie są problemy z pkt. 3 i czy jest przyjęty plan ich rozwiązania? 
5. Czy MZDW panuje podjąć jakiekolwiek działania doraźne, które ułatwiłyby 

korzystanie 
kierowcom z DW 631 na przedmiotowym odcinku? 

6. Jakie działania mogą podjąć Radni Sejmiku Mazowieckiego oraz Radni Powiatu 
Wołomińskiego, które mogłyby pomóc w przyspieszeniu realizacji zadania? 

 
Na DW 631, na skrzyżowaniu z ul. Główną w Markach i przyszłą Dworkową w Kobyłce 
zaplanowano rondo. 
 

1. Na jakim etapie jest aktualnie wykonanie dokumentacji projektowej na DW 631  
na skrzyżowaniu z ul. Główną w Markach i przyszłą Dworkową w Kobyłce? 

2. Na kiedy planowane jest zakończenie procesu projektowego i uzyskanie decyzji 
ZRID? 

3. Czy proces projektowy napotkał na problemy mogące przedłużyć projektowanie? 
4. Jakie są problemy z pkt. 3 i czy jest przyjęty plan ich rozwiązania? 
5. Jakie działania mogą podjąć Radni Sejmiku Mazowieckiego oraz Radni Powiatu 

Wołomińskiego, które mogłyby pomóc w przyspieszeniu realizacji zadania? 
 
Odcinek DW 631 od węzła z S8 do węzła z DK 8 jest od wielu lat projektowany i planowany 
do przebudowy. Rozwój regionu powoduje wzmożony ruch na tym odcinku drogi. Stan 
techniczny nawierzchni wymaga interwencji. 
 

1. Na jakim etapie jest aktualnie wykonanie dokumentacji projektowej na DW 631  
od węzła z S8 do węzła z DK 8? 

2. Na kiedy planowane jest zakończenie procesu projektowego i uzyskanie decyzji 
ZRID? 

3. Czy proces projektowy napotkał na problemy mogące przedłużyć projektowanie? 
4. Jakie są problemy z pkt. 3 i czy jest przyjęty plan ich rozwiązania? 
5. Jakie działania mogą podjąć Radni Sejmiku Mazowieckiego oraz Radni Powiatu 

Wołomińskiego, które mogłyby pomóc w przyspieszeniu realizacji zadania? 
 
Z góry dziękujemy Panu Marszałkowi za odpowiedzi na powyższe pytania  oraz  podjęcie 
działań w przedmiotowej sprawie.  

 


